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五、單字測驗 10% 
	1. 餐廳restaurant
	2. 紫色 purple
	3. 優待券coupon
	4. 水餃 dumpling
	5. 三明治 sandwich

	6.  果汁機 blender
	7. 可樂 cola
	8. 湯 
soup
	9.  巧克力 chocolate
	10. 南瓜 pumpkin


六、Writing Tests寫作測驗 20%  (1~3 依提示作答, 4~6 翻譯, 前四題3分, 最後二題4分)(一個位置錯扣一分, 分段給分, 一段1分)
1. They are December, January, and February.
2. How much coffee does she drink every day?

3. I need a big glass of milk shake.

4. April showers bring May flowers. 
5. Which does your mom like, the apple pie or the banana cake?
6. How many bowls of rice are there on the table?  There are two bowls of rice on the table. 

聽力測驗
辨識句意：根據聽到的內容，選出符合描述的圖片或符合圖片的描述。
1.答案：(Ｃ)錄音稿：Peter takes care of his sister.
2.答案：(Ｃ)錄音稿：Mr. and Mrs. Smith are in Japan in the first month of the year.
3.答案：(Ｂ)錄音稿：The fruit salad is fifty dollars, and the pie is eighty dollars.
基本問答：根據聽到的內容，選出一個最適合的回應或最適合的問句。
4.答案：(Ｂ)錄音稿：Which does your mother like, fruit salad or banana cake?
5.答案：(Ａ)錄音稿：Does your grandma eat rice for breakfast every day?
6.答案：(Ｂ)
錄音稿：Hey!  Father’s Day is coming.  It’s on August 8.
言談理解：根據聽到的內容，選出一個最適合的答案。
7.答案：(Ａ)
錄音稿：M: Today is Friday, September 20.  It’s David’s grandmother’s birthday.  His family has a big dinner at home every year at this time.  They sing, talk, dance, and look at pictures after dinner time.  They have a great time!

Q: Which is true about the reading?
8.答案：(Ａ)
錄音稿：M: How much is a glass of green tea, please?

W: It is twenty for one glass.  Buy five, and you can get a sixth glass for free.

M: OK!  I’ll buy five glasses.

Q: Where is the man?
9.答案：(Ｂ)
錄音稿：W: When is your birthday?

M: Guess!  My birthday is in May.

W: Is it before May fifteenth?

M: Yes, and it’s after May tenth.

W: Is your birthday on May thirteenth?

M: No, you’re wrong.  It’s on May fourteenth.

Q: Which is true?

10.答案：(Ｂ)
錄音稿：M: Grandma likes red flowers, but Mom likes purple flowers.  What can we do?

W: Let’s get red ones for Grandma, and purple ones for Mom.

M: OK!

Q: What are they talking about?
